

**NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, NOVEMBER 21, 2011 AT 6:00 P.M.**

---

**AGENDA**

1. Question Period
2. Tender C-25-08 - Janitorial Services Contract for Municipal Buildings - Extension of Contract for the 2012 Option Year
3. Tender C-40-11 - Awarding of a contract for water treatment chemical products for the two interior swimming pools at the Aquatic and Community Centre
4. Tender C-37-11 – Awarding of a contract for the purchase of road salt
5. Settlement of claim with Little Corner Café
6. End of employment - employee numbers 2230, 2250 and 667
7. Adjournment of the meeting

---

M<sup>e</sup> Jonathan Shecter, LL.B.  
City Clerk

\*\*\*\*\*

**VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 21 NOVEMBRE 2011 À 18H**

---

**ORDRE DU JOUR**

1. Période de questions
2. Soumission C-25-08 - contrat des services de conciergerie pour les bâtiments municipaux - prolongation du contrat pour l'année d'option 2012
3. Soumission C-40-11 - Octroi d'un contrat pour la fourniture de produits chimiques pour le traitement de l'eau des deux piscines intérieures du centre communautaires aquatique
4. Soumission C-37-41 - Octroi d'un contrat pour l'achat du sel en vrac
5. Règlement de réclamation avec *Little Corner Café*
6. Cessation d'emploi - numéros d'employés 2230, 2250 et 667
7. Ajournement de la séance

---

M<sup>e</sup> Jonathan Shecter, LL.B.  
Greffier